
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.11.2018  
 
Pål Kårbø (KrF) sette på vegner av utvalet fram slikt fellesforslag: 
 

«Sak 121/18 vert sendt attende til administrasjonen slik at også båtrutene i dagens Sogn og 
Fjordane vert vurdert inn i prisstrategien. Misa føreset at alle 3 prismodellane vert med i den nye 
saka.» 

 
Røysting 
 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke mot ingen røyster for fylkesrådmannen sitt forslag. 
 
Vedtak 
 
Sak 121/18 vert sendt attende til administrasjonen slik at også båtrutene i dagens Sogn og Fjordane vert 
vurdert inn i prisstrategien. Misa føreset at alle 3 prismodellane vert med i den nye saka. 
 


